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Geachte, 

Door de fractie van Leefbaar Huizen zijn op 15 juli raadsvragen gesteld over diverse onderwerpen. 
Onderstaand hebben wij de ontvangen vragen met de beantwoording opgenomen. 

Vragen met beantwoording 

1. Hoe ver is het met de vorderingen van de werkgroep eenzaamheid? 
De coördinatie van deze werkgroep is belegd bij de Vrijwilligerscentrale Huizen. Hierdoor weten de 

verschillende partijen, die zich met het onderwerp eenzaamheid bezig houden, beter wie wat 
doet en kunnen verbindingen tussen deze partijen makkelijker gelegd worden. Daarnaast 
bestaat de werkgroep uit een vertegenwoordiger van Versa welzijn, de gemeente Huizen en 
betrokken inwoners. Initiatieven en acties vanuit de werkgroep eenzaamheid zijn: 

- Uitwisseling met andere sociaal betrokken partijen (bv. Zonnebloem en bibliotheek HLB) 
- Buurten met buren http://www.buurtenmetburen.nl/ 
- Koffie-estafette de Marke-de Meenthoek 
- Samenstellen programma met activiteiten en lezing in de week van de Eenzaamheid 2019 
- Opzet trainingen (deskundigheidsbevordering) rondom eenzaamheid, realisatie vanaf 2020 
- Communicatieplan om verschillende activiteiten in Huizen, die kunnen bijdragen aan het 

voorkomen en verminderen van eenzaamheid beter onder het voetlicht te brengen en dat 
aanzet tot actie. 

2. Hoe ver zijn de sociaie wijkteams? 
Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.1.5) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

3. Hoe is het met de implementatie van het preventieplan "alcohol en drugs" op scholen? 
Scholen in de regio zetten zich actief in voor de preventie van alcoholgebruik onder jongeren in de 
regio en kunnen hierbij gebruik maken van divers aanbod. Scholen worden door de GGD, Jeugd 
en Gezin en Jellinek gestimuleerd dit te doen via de Gezonde School Aanpak waarbij het thema 
'roken, alcohol en drugs' (preventie van genotmiddelengebruik) voor dit uitvoeringsprogramma 
relevant is. Er is een uitgebreide voortgangsrapportage over de acties en behaalde resultaten uit 
het Preventie- en Handhavingsplan. Het gaat te ver om deze rapportage, waar het gaat om de 
scholen (4 pagina's), hier op te nemen. Desgewenst kunt u deze via Lizzy Mercx, l.mercx@huizen, 
035-5281457, inzien. 
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4. Kunt u ons meer info geven/sturen over het project "Verblijf' van de regio? 
Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.3.5) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

5. Hoeveel arbeidsparticipatietrajecten zijn er op dit moment opgestart? 
Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.4.4) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

6. Wat is de stand van zake mbt de hoogbegaafdenschool? 
Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.8.2) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

7. Hoeveel scholen maken er gebruik van de vanuit de regio aangeboden cultuureducatie? 
Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.8.7) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

8. Zijn de gesprekken met het Huizermuseum gestart? En is er al een financiële opzet voor een nieuw 
museum? 

Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.11.3) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

9. Hoe staat het met het onderzoek naar een extra theater/theaterfunctie? 
Wij informeren u over dit onderdeel van het coalitieakkoord (2.11.9) in het overzicht uitvoering 
collegeprogramma per stand van 30 september (bij begrotingsbehandeling). 

10. In hoeverre wordt de aangenomen motie van leefbaar huizen mbt maaien fonteinkruid van 11-12-
2014 daadwerkelijk uitgevoerd? 

Deze motie is uitgevoerd. Hiervoor verwijs ik u naar de nieuwsbrief (nr. 4; zie onderstaande link) 
van de Coöperatie Gastvrije Randmeren waarin u op kaart kunt zien dat een groot vlak tussen 
beide toegangsgeulen wordt gemaaid Ook links van de toegangsgeul naar de Oude Haven wordt 
gemaaid. Ook is de recreatieve betonning inmiddels verlegd zodat het voor passanten zichtbaar is 
waar er gevaren kan worden. Deze vlakken zijn groter dan de door u in uw motie aangegeven 
cirkels. 
http://gastvrijerandmeren.nl/Over+ons/Nieuwsarchief+over+ons/1404639.aspx?t=Maailocaties+Randmeren+ 
nu+ook+opgenomen+in+app+waterplantmelder 

11. In hoeverre wordt de pilot blending nog gevolgd? 
Hier wordt uitvoering aan gegeven. Eventuele mogelijkheden die hier uiteindelijk uit voortvloeien 
worden nader beoordeeld. 

12. Er staat in het coalitie-akkoord een mooie ambitie over een lokale campus. Echter hoever staan de 
vorderingen daar mee? 

De mogelijkheden hiervoor worden nader onderzocht en besproken met het bedrijfsleven. 

13. Hoe groot is de reserve duurzaamheid ( al dan niet met het bekend zijn van de enveloppegelden) 
De stand van de reserve duurzaamheid is per 31-12-2018 € 882.645 (zie rekening 2018 pagina 
191 staat van reserves 2018). 

14. Bad Vilbelpark. Hoe ver is de visie? En is daar al een financieel plaatje aan te hangen? 
In april is een eerste bewonersavond geweest. Hier zijn verschillende mogelijkheden voor het park 
voorgelegd. De nadruk lag op het oplossen van de waterproblematiek en alles wat daar uit 
voortvloeit, waarna er verschillende andere mogelijkheden zijn gepresenteerd om het park 
aantrekkelijker te maken. Deze onderdelen zijn globaal doorgerekend in een grove raming. Tijdens 
en na de avond heb bewoners hun reactie kunnen geven op de ideeën, deze worden 
meegenomen in de verdere planvorming. Er wordt nog gesproken met verschillende 
belanghebbenden zoals het waterschap om het voorstel verder uit te werken. 
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Zoals aangegeven tijdens de bewonersavond in april zal het plan in het najaar nogmaals gedeeld 
worden met de bewoners, vervolgens met de commissie fysiek domein. 

15. In hoeverre is er ai een wijkspreekuur van de wijkagent(en)? 
De mogelijkheid van een pilot voor een spreekuur van de wijkagent is besproken met de teamchef 
van de politie Gooi Noord in het reguliere OOV overleg. In Huizen hebben we een politiebureau 
wat vijf dagen per week geopend is. Het politiebureau is tevens de standplaats van de wijkagenten 
die in Huizen actief zijn. Daarmee zijn de wijkagenten al makkelijk toegankelijk voor onze 
inwoners. 
Op dit moment ziet men geen meerwaarde in het uitvoeren van zo'n pilot. In het verleden zijn er al 
diverse soortgelijke initiatieven geweest die weinig effectieve resultaten hebben opgeleverd. 
Gebleken is dat dit tot weinig aanloop heeft geleid. Daarnaast is er een mogelijkheid om via 0900-
8844 een persoonlijke afspraak te maken met de wijkagent wanneer hij of zij in dienst is of om te 
verzoeken teruggebeld te worden. 

16. Kunnen de financiële onderbouwingen worden toegevoegd aan de financiële overzichten? Dit alles 
ook in het kader van het transparanter maken van raadsvoorstellen. 

In de financiële overzichten wordt per raadsvoorstel de wijziging aangegeven. De financiële 
onderbouwingen zijn opgenomen in de betreffende raadsvoorstellen. Indien men meer inzicht wil 
in de onderliggende berekeningen kan contact worden opgenomen met het team Beleid en beheer 
voor een inhoudelijke toelichting op de cijfers. 

17. De schatting voor de enveloppegelden was ongeveer 600.000. Hoeveel zijn die daadwerkelijk 
geworden? 

De veronderstelling was dat de Klimaatenvelop van € 300 miljoen uitgekeerd zou worden aan de 
gemeenten. Naar nu blijkt komt dit voornamelijk ten gunste van het bedrijfsleven in de vorm van 
verschillende subsidies. Voor gemeenten zijn er subsidies beschikbaar voor bijvoorbeeld pilots 
voor aardgasvrije wijken en op het gebied van mobiliteit. Tot op heden heeft de gemeente Huizen 
hier geen gebruik van kunnen maken. 

18. Is het mogelijk dat wij een nieuw overzicht krijgen "Financiële vertaling uitvoering collegeprogramma 
stand oktober 2018 maar dan tot oktober 2019?" 

Deze zal worden aangeleverd bij de stukken voor de begrotingsraad 31 oktober 2019. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders, 

P.W.J. Veldhuisen Drs. K.S. Heidoorn 
gemeentesecretaris burgemeester 


